
(Name & NRIC No. 姓名及居民证号码) 

(signature 签名)* （date 日期） 

(Name & NRIC No. 姓名及居民证号码) (position 职位) 

我， 欲提名 

为 

任期两年。 

(Name & NRIC No. 姓名及居民证号码) 

(Name & NRIC No. 姓名及居民证号码) 我， 接受此提名为 

(position 职位) 任期两年。 

(signature 签名) （date 日期） 

(signature 签名)* （date 日期） 

 
 

ANNUAL GENERAL MEETING 常年大会 
22 FEBRUARY 2025 

 
NOMINATION FORM 提名表 

 

I, __________________________________________________________ wish to nominate 

______________________________________ for the post of _______________________ 

for a term of 2 years.  

 
 
___________________________ ______________________ 
 
 
 
Nomination seconded by提名附和人: ___________________________________________      
 
 
 
 
___________________________ ______________________ 
 
 
*By signing this form, I consent to the collection, use, retention and disclosure of the personal data appearing in 
this document, as well as personal data about me that is in COS possession or control, in accordance with COS 
Data Protection Policy and The Personal Data Protection Act, its subsidiary legislation and advisory guidelines.  
根据新加坡教会 COS 的资料保护政策以及个人资料保护法案，本人谨此同意 COS 收集，使用，保留及披露以上我
所提供，以及 COS 所拥有和管理所有关乎我的个人资料。 
 
 
 

I, ___________________________________________________ accept the nomination as  

_______________________ for a term of 2 years.  

By signing this form, I consent to the collection, use, retention and disclosure of the personal data appearing in this 
document, as well as personal data about me that is in COS possession or control, in accordance with COS Data 
Protection Policy and The Personal Data Protection Act, its subsidiary legislation and advisory guidelines.  
根据新加坡教会 COS 的资料保护政策以及个人资料保护法案，本人谨此同意 COS 收集，使用，保留及披露以上我
所提供，以及 COS 所拥有和管理所有关乎我的个人资料。 
 
 
 
___________________________ ______________________ 


